

The Honourable Senator Fairbairn moved,—That the Clerk of the Committee be granted signing authority on behalf of the Committee and its Chairman.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

At 5:05 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, JUNE 6, 1989

(2)

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day *in camera* at 8:05 a.m. in Room 520 of the Victoria Building, the Chairman, the Honourable Senator Kelly, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Bosa, Corbin, Fairbairn, Hays, Kelly and Kenny. (6)

Also present: From C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey.

Pursuant to its order of reference dated May 9, 1989, the Committee undertook to consider the recommendations contained in the Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety entitled "Terrorism" tabled in the Senate on August 10, 1987.

The Honourable Senator Corbin moved,—That the current meeting and all subsequent meetings of the Committee be held *in camera*, with the exception of the meeting scheduled for 7 p.m. on June 15 involving members of the press.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

At 10:10 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

FRIDAY, JUNE 9, 1989

(3)

The Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety met this day *in camera* at 9:35 a.m. in Room 356-S, the Chairman, the Honourable Senator Kelly, presiding.

Members of the Committee present: The Honourable Senators Corbin, Gigantès, Kelly and Kenny. (4)

Also present: From C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey.

In attendance: Official Senate reporters.

Witness:

From the Canadian Security Intelligence Service:

Mr. J. S. Warren, Assistant Director, Requirements and Analysis.

Pursuant to its order of reference dated May 9, 1989, the Committee resumed its consideration of the recommendations contained in the Report of the Special Committee of the Senate on Terrorism and Public Safety entitled "Terrorism" tabled in the Senate on August 10, 1987.

The witness made a statement and answered questions.

At 11:15 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

L'honorable sénateur Fairbairn propose,—Que le pouvoir du Comité et de son président de signer le paiement des comptes soit relégué au greffier du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

À 17 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

LE MARDI 6 JUIN 1989

(2)

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit à huis clos aujourd'hui à 8 h 05 en la salle 520—Édifice Victoria, sous la présidence du sénateur Kelly.

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Bosa, Corbin, Fairbairn, Hays, Kelly, Kenny. (6)

Également présent: de C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey.

Conformément à son ordre de renvoi du 9 mai 1989 le Comité entreprend l'étude des recommandations formulées dans le rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 10 août 1987.

L'honorable sénateur Corbin propose,—Que la présente réunion et toutes les réunions suivantes du Comité sous réserves de la réunion prévue à 19 heures le 15 juin et concernant les médias soient tenues à huis clos.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

À 10 h 10, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

LE VENDREDI 9 JUIN 1989

(3)

Le Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique se réunit à huis clos aujourd'hui à 9 h 35 en la salle 356-S, sous la présidence du sénateur Kelly.

Membres du Comité présents: Les honorables sénateurs Corbin, Gigantès, Kelly, Kenny. (4)

Également présent: de C.G. Management & Communications Inc.: Don Gracey.

Aussi présents: Les sténographes officiels du Sénat.

Témoin:

Du Service canadien du renseignement de sécurité:

M. J. S. Warren, directeur adjoint chargé des exigences et de l'analyse.

Conformément à son ordre de renvoi du 9 mai 1989 le Comité reprend son étude des recommandations formulées dans le rapport du Comité spécial du Sénat sur le terrorisme et la sécurité publique, intitulé: «Terrorisme», déposé au Sénat le 10 août 1987.

Le témoin fait une déclaration et répond aux questions.

À 11 h 15, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.